
Vragen voor het vragenhalfuur – Raadsvergadering 22 mei 2025 
Onderwerp:  Dingstede  

 

Voorzitter, 

De gemeenteraad heeft een brief ontvangen van docenten van CSG Dingstede over de 
wens van het schoolbestuur om al het voortgezet onderwijs te concentreren aan 
onderwijspark Ezinge. Ook hebben we hierover een artikel kunnen lezen in de Meppeler 
Courant.1 De SP heeft hierover de volgende vragen: 
 
1. Is het college nog steeds van mening dat, zoals gesteld in de memo van 18 februari 

jongstleden, ‘renovatie naar energieneutraal’ het meest haalbaar wordt geacht en dus het 
meest wenselijk is?2 Zo ja, hoe verhoudt dat zich tot het lopende onderzoek? Zo nee, 
waarom niet? 

2. Hoe beoordeelt het college dat docenten, leerlingen en ouders niet worden betrokken bij 
het onderzoek naar de toekomst van Dingstede? 

3. Deelt het college de opvatting van de SP dat, als deze groepen geen serieuze stem 
hebben in het proces, de uitkomsten van het onderzoek niet als legitieme basis voor een 
besluit kunnen dienen? 

 

SP, 
Xander Topma 
 

 

 
1 https://meppelercourant.nl/meppel/Docenten-en-bestuur-CSG-Dingstede-lijnrecht-tegenover-elkaar-
rondom-mogelijke-verhuizing.-%E2%80%98Het-personeel-wil-dit-niet%E2%80%99-46337599.html  
 
2 https://meppel.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/cf9fdcf0-4f57-4553-82f0-
01436b51f3dd?documentId=947359ac-f2d7-4976-ba1b-23c847640d30  
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